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[Undervisningsministeren.] 
en ny afstemning efter udløbet af den næste 
kommunale valgperiode. 

Jeg er glad for, at det er lykkedes at 
samle så mange om dette lovforslag, og jeg 
skal da kun lige til hr. Orla Møller sige, at 
jeg siger selvfølgelig mange tak for de ven- 
lige ord, der blev sagt til mig. Jeg forstår, at 
hr. Orla Møller også meget gerne vil danse, 
men. at det måske kan være et spørgsmål, 
om det skal være venstre eller højre om, og 
så vil jeg da bare sige, at der er også den mu- 
lighed, at man kan danse fremad. 

Hermed sluttede forhandlingen om æn- 
dringsforslagene. 

Ændringsforslaget af undervisningsmini- 
steren (se sp. 7169) 
vedtoges uden afstemning. 

Ændringsforslaget af Freddy Madsen 
m. fl. (se sp. 7169) '; 
forkastedes med 133 stemmer mod 6; l  med- 
lem stemte hverken for eller imod. 

Lovforslaget som helhed sattes derefter til 
forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 144 stemmer. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmi- 

nisteren. ' , ' 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om aktieselskaber. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
159) findes i tidenden sp. 7088). 

Der var ikke stillet oondringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 107 stemmer mod 29; 7 med- 
lemmer stemte hverken for eller imod. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmi- 

nisteren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om Danmarks erhvervsfond. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
160) findes i tidenden sp. 7089). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 111 stemmer mod 26; 6 med- 
lemmer stemte hverken for eller imod. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmi- 

nisteren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om æn- 
dring af forskellige lovbestemmelser om tilskud 
til og udligning mellem amtslommuner og 
kommuner. 

(Lovforslaget (nr. 174) findes i tillæg A., 
fremsættelsen i tidenden sp. 3017). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Egon Jensen (S): 
Jeg må indrømme, at det lovforslag, som 

indenrigsministeren her har fremsat, er 
kommet lige i sidste øjeblik. Klokken er 
faktisk 2 minutter i 12, og det er ud fra den 
erkendelse, at ministeren også har erkendt, 
at de kriterier og vægte, der skulle gælde 
ved omlægningen fra refusioner til bloktil- 
skud, ikke var tilstrækkelig nuanceret, hvil- 


